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Børne- og undervisningsminister Christine Antorinis skriftlige svar til medlem af Folketinget Tina Ne-
dergaard (V) på spørgsmål af 8.februar 2012 (nr. S 2109)

”Vil ministeren forklare, hvorfor regeringen mener, at det er bedre at pålægge gymnasierne et loft over 
antallet af elever i klasserne, frem for at bruge de afsatte penge til at udligne den ubegrundede del af 
forskellen på stx- og hhx-taxameteret?”

Svar:
Jeg vil henvise til mit svar på S 2136, der omhandler fordelingen af de samlede ressourcer til de forskel-
lige gymnasiale ungdomsuddannelser.

Med finanslovsaftalen om det fleksible klasseloft sikrer regeringen og Enhedslisten, at elever i de gym-
nasiale fuldtidsuddannelser får bedre pædagogiske rammer for deres undervisning, da klasseloftet sikrer 
imod, at klasserne bliver overfyldte på de enkelte klassetrin.
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